
sa 13 sjednice Skupštine opštine Banja Luka održane 29»aprila 1964
godine u Domu kulture B«Luka

Sjednica počinje u 8.40 časova«
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opštine 

Popovič Milorad«

Zorka.

odbornika,

Zapisnik vodi službenik Skupštine opštine Čaljenoviđ

Predsjednik konstatuje da s jed n ici prisustvuje 83 
dok je  odsutno 17 odbornika«.
Za današnju sjednicu izostanke su pravdali odbornici: 

Mešinovič Taeim, Kuduzović Ibrahira, Lake Dragi!a, Maglaj l i ć  Ibro, 
± Pucar Milan, dlamočak Dušan

Nisu pravdali odutnost odbornici: Hadžidedic F ik ret, 
D jeliđ  B aisa , Kapor Momir, Lazić Jovan, Maksimovič Novak, Vulić 
Mićo, Cemi Vladimir, Davidovič Milena, Ibrahimpašić Adem, Ja k ir -  
li<5 Sultani j a  i  Oaić Mira«

Pošto s jed n ici prisustvuje nadpoloviona većina odbor
nika predsjednik konstatuje da se mogu donositi pravovaljani zak
l ju č c i ,  pa predlaže slij.ed eći

D N E V N I  R E D

1 * Izv ješta j o radu Opštinskog sud i  je za prekršaje za
1963 godinu«

2« Izv je šta j komisija:
a) o pregledu statuta radnih organizacija:

-  Tvornica strojeva i  ljevaonica če lik a  "Jelšingrad"
-  Pred uzeće drvne in d u strije  "Vrbas",
** Preduzeće "In sta later",

Preduzede za puteve«
b) Predlog Rješenja o potvrdjivanju statu ta  osnovnih

škola:
-  "Rada Vranjeeevič" Krupa n/V,
-  Kmećani,
-  Kola,
-  "Mladen Stojanovič" Bronzani Majdan,
-  Jošikova Voda -  B istr ic a ,
-  Piskavica,
-  Dregočaj,
-  "Ajsa Kaiagegovič" Vrbanja,
-  "zaim Ieakoviđ" Novo s e l i  ja ,
-  "^uhamed Kazaz" -  Gornji ž>eher,

"F ilip  Macura" -  Banja Luka,
-  "Zmaj Jova Jovanovič" -  imanja Lu^a,
-  "Esad Midžic" -  Banja Luka,
-  "Brača P avlič" -  Banja Luka,
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-  "liiirko V išn jićn -  ^anja Luka«
-  "Mladen Sto^janovic11 -  banja Luka,
-  "Goran Kovačid° -  Banja Luka«
-  "Vlado V itjuk" -  Banja Luka«
-  "Liilan ^adman" -  Banja Luka«

c) Predlog R ješenja o potvrdjivanju sta tu ta  Centra za 
stručno obrazovanje ratara traktorista#

2* Preporuka o stručnom osposobljavanju i  obrazovanju 
kadrova u privredi«

4« Preporuka za prelazak na 42-časovnu radnu nedclju 
u preduzeču "Rudi Ćajavec"«

5* Preporuka za prelazak na 42-časovnu radnu nedelju 
u preduzeču PTT saobraćaja«

6« Predlog Odluke o dopuni Odluke o s is tem a tiz a c iji 
radnih mjesta u organima uprave Skupštine opštine Banja buka«

7« Predlog R ješenja o davanju saglasnosti na odluku 
Skupštine komunalne zajednice socijalnog osiguranja Banja Luka o 
određivanju stope osnovnog doprinosa za zdravstveno osiguranje 
radnika«

8+ Predlog Rješenja o davanju sagla nosti na Odluku 
Skupštine komunalne zajednice socijalnog osiguranja Banja Luka 
o ođredjivanju stope dodatnog doprinosa za zdravstveno osiguranje 
radnika«

9« Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku 
Skupštine komunalne zajednice socijalnog osiguranja zemljoradnika 
o odredjivanju stope doprinosa na poljoprivredni prihod iz  ličnog 
doprinosa za zdravstveno osiguraje zemljoradnika«

lo« Predlog R ješenja o davanju saglasnosti na fin en sisk i 
plan Opatindkog zdravstvenog investicionog fonda za 1964 godinu«

11« Predlog R ješenja o davanju saglasnosti na Finansiski 
plan Fonda za izgrqdiiju sportskih objekata za 1964 godinu«

12« Predlog Pravila Opštinskog fonda za unapredjenje po
ljoprivrede«

13« Predlog Pravila Opštinskog fonda 2a unapredjenje šuma 
u gradjanskoj svo jin i*

14« Predlog R ješenja o odobravanju plana ga2dovanja šuma
ma društvenog sektora Sumsko-privrednom preduzeču Banja Luka za 
1964 godinu sa iskazom s je če  2a 1963 godinu«

15« Predlog R ješenja 0 davanju saglasnosti na plan i  
program unapredjenje ribarstva za 1964 godinu«

16. Predlog R ješenja 0 davanju saglsnosti na izmjenu i  
dopunu Pravila 0 korišten ju  r ib l je g  fonda«

17« Predlog Rješenja o odredjivanju imena ulica«
18* Predlog R ješenja o davanju saglasnosti na Pravilnik 

o izmjeni i  dopuni Pravilnika 0 platama radnika i  Službenika Urbani
stičkog zavoda Banja Luka«

19« Predlog R ješenja 0 davanju statusa Komunalno-privred
nog preduzeča Tržnoj upravi Banja Luka«



3 -

2o« Predlog Rješenja o izdvajanju d ije la  kamate na z a j
move date iz  Fonda za stambenu i  zgrtanju opat ine Banja luka u sop- 
stveni prihod Fonda«

21« Pred log Rješenja o zaduženju opat ine Banja luka na 
2ajam u iznosu od 24t 731«o4o dinara«

22. Predlog R ješenja o zaduženju opštine Banja luka 
na 2ajam u iznosu od 182t12o*874«

23« Predlog Rješenja o zaduženju opštine Banja luka na 
2ajam u iznosu dd 247t 6QQ*o43 dinara«

24« Predlog R ješenja o zaduženju opštine Banja luka za 
zajam u iznosu od 7f344«o81 dinar«

25« Predlog R ješenja o davanju saglasnostl na zajam 
u iznosu od 61t714*ooo dinara«

26« Predlog R ješenja o davanju saglasnostl na zajam 
u iznosu od 35»648«ooo dinara«

27« Predlog Rješenja o povećanju garantovanog ličnog 
đohodka radnika Tvornice vodnih sokova 1 konzervi "Vitaminka"
Banja luka*

28« Predlog Rješenja o odobrenju isp la te  iz  budžetske 
rezerve iznosa od 25o«ooo dinara«

29« Predlog R ješenja o odobrenju isp la te  iz  budžetske 
rezerve  iznosa od 4oo«ooo dinara«

3o« Predlog Rješenja o davanju garancija«
a) Elektro montažnom preduzeđu "Elnont" od 2t 26l«ooo
b) Tvornici pamučnih tkanina na iznos od 48f ooo.ooo.-
c) Tvornici pamučnih tkanina na iznos od 353*ol9«ooo«-
d) Tvornici celuloze i  viskoze u izgradnji na 

iznos od 7ol.o48.ooo«- dinara«
b) Tvornici koža na iznos od 24»731«o4o.-
f )  Tvornici koža na iznos od 62t 643«ooo«-
g) Tvornici koza na iznos od 42,3oo.ooo«-
h) Tvornici koža na iznos od 192tooo.ooo.-
i )  Tvornici koža na iznos od 13ofooo«ooo.->
j )  Hot.ugost« pred«"Bosna*1 na iznos od 239*265«o o .-
k) Zanatsko gradj»pred* "1 Maj” na iznos od lo,ooo«ooo
l )  Preduzeđu PTT saobraćaja na iznos od 44«395*ooo«- 
lj)T v o rn ic i "Vitaminka" na iznos od 22t 65o«ooo«-
m) preduzeđu "Elelctro Banja Luka" na iznos od 

4*579«2oo9t  dinara«
n) Preduzeđu "Autoprevoz" na iznos od 64*768.o6o«-
o) 22 Banja luka na iznos od 2t196«ooo«- 
pj, 22 Banja luka na iznos od 2,745«ooo*- 
r j  22 Banja luka na iznos od 1 4 .860. 00o .-
s) 22 "Kozara" Ivnjska na iznos od 39*o81«ooo«- 
š) 22 "Kozara" Ivanjska na iznos od 9*3oo.ooo.-
t )  22 "Zrnijanje" Dobroja na iznos od 18t3oo«ooo#-
u) Zavodu za med »reh ab ilitaciju  na iznos od 1 . 629«ooo:#
v) Stambenoj zadruzi B.luka na iznos od 236#164.95o«-

31. Donošenje r ješen ja  iz  imovinsko-pravne o b lasti:
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I« 0 odredjivanju organom korištenja na zem ljištu 
vlasništvo opštenarodne imovine&

-  Preduzeća PTT saobraćaja,
-  Preduzeđa '»Krajina” «

II« 0 odredjivanju organom korištenja na nekretninama 
vlasništvo opštenarodne imovine, Fređuzeća "K olonijal” *

XII« 0 primanju u posjed i  korištenje nacionalizovanog 
neizgradjenog gr djevinskog zem ljišta vlasnika Podkonjak Janje.

IV« 0 odbijanju zahtjeva za dodjelu nacionalizovanog 
neizgaadjenog grad je vinskog zem ljišta:

-  Matavulj Vlade,
-  Abramović Drage,
-  Jakovljević Draška

V« 0 izuzimanju iz  posjeda nacionalizovanog nei2gi'adje- 
nog rad je vinskog zem ljišta Bukic Hz&zlmraizAđamnv Qiv2e i  Sulejmam

VI. 0 dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gradjevin
skog zem ljišta Bukić Ha2imu i  Adamu.

VII* 0 utvrdjivanju opšte interesa za izgradnju javnog 
skloništa u Omladinskoj u l ic i  u Vodovoda na Hiaetima.

Odbornik Ciganavić Uilan predlaže da se dnevni red 
nadopuni sa taškom davanje garancije Preduzeću "Stočar” na iznos 
od 34,ooo.ooo kojim sredstvima bi se preduzeće p ro širilo  i  i z 
gradilo pogon za preradu mesa.

Ođboznik Trkulja Mitar predlaže da se osim garancije 
Preduzećuw”Vitaminka” na iznos od 22, 650•000 dinara treba granaci- 
ja  da p ro širi i  na iznos od l o ,000.000 dinara koja b i se sredstva 
up otre b ila  za plaćanje carine kako je  to i  navedeno u zahtjevu ovog 
preduzeća«

Predsjedavajući Popović Milorad postavlja  pitanje iz v je 
stiocu  Savjeta za fin on sije  da l i  se u pogledu garancije preduze- 
ću "Vitšminka11 potkrala greška da se umjesto 33,ooo.ooo stavi 
22,000«000 i l i  je  Savjet razmatrao samo zahtjev na garanciju od 
22fooo«ooo.-

J^ačelnik Odjelenja za privredu odgovara da po ovom p ita 
nju ne može da da odgovor*

Predloženi dnevni red sa predlogom odbornika Ciganović 
Milana i  Trkulje Mitra jednoglasno je  usvojen, pa se preeko pa 
rad po pojedinim taškama«

Po 1 tački dnevnog reda izv je š ta j je podnio odbornik 
Muhurdarević Avdo«

^Odbornik Ginovski Tomislav objašnjava da se na ^avjetu 
za unutrašnje poslove razmatrao ovaj izv je šta j i  da se iznosi 
pred Skupštinu da b i se sagledala p o litik a  gonjenja. Smatra da 
dru tven o -p o litičk i rad na bazi preventive n ije  bio dovoljno 
razvijen  te da bi na sastancima društveno-po l i t  ickih organizacio
na trebalo iz n i je t i  ove probleme te  t r a ž i t i  njihovu pomoć i  anga- 
zovapne. M isljanja je  da je p o litik a  gonjenja i  kažnjavanja b ila  
previše oštra a da se vrlo m io  prim jenjivalo savjetovanjem i  
opominjanje. Smatra da je mandat no kažnjavanje primjenjivan£o v iše
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nego što je  trebalo te  da b i u buduće trebalo skrenuti pažnju 
organima Narodne m ilic ije  da^ovakve vrste kazni prim jenjuju kod 
onih slučajeva gdje je  prekršilac zlonamjerno 1 sa umišljajem 
počinio d jelo* je r  da se češće puta dešava da je  prekršaj naprav
l je n  iz  neznanja i  neukosti a is to  tako u mnogim s lu  ajevima kaz
na je  subjektivna« Nadalje iznosi da je  problem biciklizma^bio na
metnut kampanjski i  da su mnogi gradjani u to j e r i b i l i  kažnjeni 
iako se to  moglo iz b je ć i a mnogi sukaznu iskusili^zbog nepoznava
n ja  propisa« Nadalje iznosi da su suđije za prekršaje mnoge pred
mete obustavili zbog zastare i  da je  mnogo predmeta ostalo n er je - 
šeno zbog velike zauzetosti sudija« Predlaže da se uputi prepo- 
ruka drustveno-polit ičkim organizacijama od ko jih  bi se t r a ž ila  
njihova pomoć u pogledu preventive i  da se ova inform acija prera
di kao iz v je š ta j te  da lokalna štampa u svojim brojevima iznosi 
ovaj iz v je š ta j na ^pogodan način* a l i  bez Iznošenja cifaza«

Odbornik Basarić Branko i 2nosi da je  broj s i l e d ji ja  u 
porastu što  zabrinjava a da se veći broj regrutuje od djece koja 
nisu u ovoj školskoj godini zbog pomanjkanja školskog prostora 
upisana u srednje škole nego su o sta la  kod kuće te  se bave raznim 
nedozvoljenim poslovima kao što je  prodaja karata 1 dr« M išljen ja 
je  da b i pitan je bioskopa trebalo r je s i t i  je r  kad ova komuna mole 
obe2b ed iti sredstva i  za veće izdatke za druge potrebe trebala bi 
da preduzme mjere da se obezbeđe sredstva za otvaranjem jo š  jednog 
bioskopa« Isto  tako predlaže daše nešto uradi u pogledu suzbija
n ja  prosjačenja je r  je  to nekih već uaelo maha i  predstavlja poje
dincima g avni izvor prihoda, je r  su naši lju d i po prirodi sen ti
mentalni i  daju-ćla pomoć ne razm išlja ju  da na ta j način pomažu 
jedan ružan i  nedozvoljen rad«

Odbornik Lovrić Božiđar iznosi da se naročito po selima 
kockanje sve više š i r i  1 zahvata i  omladinu a vezano je  sa č in je 
njem krivičnih d je la  kao što su knadja i  p ro stitu c ija  je r  izgub
l je n i  novac na kocki mora se nadoknaditi pa se po selima noću 
kradu kokoške i  ostalo pa se kasnije prodaju« M išljenja je  da pro
t iv  kockara tieb a  prim jen jivati o p tr ije  kazne je r  u njemu le ž i 
velika opasnost po društvo*

Nakon d isku sije  jednoglasno je  zaključano da se po ovom 
iz v ješta ju  danas dati predloži objedine i  u vidu preporuke poša
l ju  društ veno-polit ičkim i  drugim organizacijama«

Odbornik plavčić Milo rad iznosi da je  na stran i 18 iz 
n ije to  da teškoće stvaraju  n iž i organi k o ji donose nezakonite akte 
što  se odnosi na ovu Skupštinu te  da bi trebalo to isp raviti«

Odbornik Muhurdarević Avdo objašnjava da se ovdo m islilo  
na to da treba opŠtinske propise usklad iti sa saveznim i  republičkim

Odbornik Djubo Ahmet predlaže da se kod slučajeva gdje 
p rek rša ji i  krivična d je la  učine pripadnici arm ije treba prijava 
dostaviti direktno arm iji a ne preko javnog tužioca i  da se da 
prednost kod rješavanja onih predmeta gdje su umješanl pripadnici 
arm ije,

Sudija 2a prekršaje Macanović Dragan smatra da je  za 
sudije uvredljivo kada im se kaže da primaju telefonske intervenci
je  kod rješavanja«
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Predsjednik SO Popović Milorad objašnjava da odbornik 
k o ji je  i 2nio da se kod sudija telefonski interveniee n ije  m islio 
da se te  in tervencije  usvajaju, nego da pojedina lic a  tim telefon
skim razgovorima ometaju led sudija«

ltfakon d isku sije  iz v je š ta j o radu Opštinskog sudije za 
prekršaj 2a 1963 godinu usvojen je  sa danas datim predio2ima.

Po 2a±ački dnevnog reda iz v je š ta j je  podnijela odbornik 
Milašinović B iljana*

Odbornik Popović Vid postavlja p itan je  da l i  su priv
redne organizacije obavezne da usvajaju primjedbe date od komisije«

Predsjednik SO Popović Milorad odgovara da su privred
ne organizacije dužne da razmotre primjedbe i  da komisijii obavjeste 
o razlozima zbo- kojih ne prihvata ju  primjedbe ukoliko takvih bude«

Jednoglasno je  usvojen iz v je š ta j Komisije o pregledu
statu ta :

-  Tvornice stro jeva i  Ljevaonice Čelika "Jelšingrad"
-  Preduzeda dvrae in d u strije  "Vrbas",

Preduzeđa " In s ta la te r" t
-  Produže ča za puteve.

Po 2-b tačk i dnevnog reda izv je  ta j je  podnio odbornik 
Merafć Riđvan.

Odbornik Lovric Bozidar iznosi da su kod izrade sta tu ta  
b i l i  najviše zaduženi upravnici škola, a l i  da oni nisu pravnici 
n i stručn jaci te  da im je  trebalo pružati veću pomoć a ne samo 
onu koju im je  pružao kolektiv škole k o ji je  u mnogim slučajevima 
vflo  mlad« Iznosi da je  u statutu njegove škole predvidjeno da na 
rukovodeća m jesta ne mogu b i t i  postavljana l i c a  koja krivično od- 
govarla a i  da je  Komisija to odbila navodeći da je  to auvlšno je r  
da je  regulisano zakonom.

Odbornik P iro lić  Duaanka iznosi da sa primjedbe komisije 
odnose većinom na organe upravljanja u školama, a da je  to  2bog 
toga što jos nema zakona o organima upravljanja u školama kao ni 
propisa u pogledu ocjen jivanja te predlaže da se s ta tu ti potvrde 
a kada izadju propisi po odredjenoj m ateriji da se iz v rš i izmjena 
statuta«

Odbornik Memić Riđvan objašnjava da su škole dostavile 
svoje statute na koje su od strane Komisije date primjedbe a kas
n ije  da je^izašao savezni propis o organima upravijcrnja te da su 
upravnici škola b i l i  dužni da ta j propis p ročita ju .

Nakon d isk u sije  jednoglasno je  usvojen predlog r je še n ja  
o potvdmjivanju statuta osnovnih škola: "Rada Vranješević" Krupa 
n/V$ Kmećanij Kolaj "Mladen Stojanović" Br.^ajdan* Jošikova Voda -  
B istr ica * Piskavica* BragoČaj* "Ajša Karabegovič" Vrbanja* "2aim 
Isaković" -  Nov os e l i  ja* "Muhamed Aazaz" -  Gornji šeher* "F ilip  
Macura" — Banja Luka* "Zmaj j.Jovanović" -  B.Luka* "Esad Midšič" 
Banja Luka; "Braća Pavlić" -  Banja Luka* "Mirko V išn jic" -  B.Lukaj 
"Mladen Stojanović" -  Banja Luka* "Goran Kovačid" -  B.Luka* "Vlado 
Vitjuk"_Banja Luka* "MLlan Radman" -  Banja Luka* te  statu t Centra 
za stručno oorazovanje ratara trak to rista
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Fo 3 tačk i dnevnog reda izv ješ a j podnosi odbornik J a j 
ce vic Ivica«

Odbornik Džankić Fikret predlaže daše u tekstu preporuke 
treba dodati da ovu preporuku trebaju da razmotre organi samoup
ravljan ja  u radnim organizacijama« Iznosi da je  problem upisa uče
nika u I razrede srednjih škola zbog pomanjalcanja školskog prostora 
te da đe privredne organizacije morati da te učenike prime a kas
n ije  prođuzmu mjere da ih osposobe«

Odbornik ICarabegovic Vida smatra daje ovu preporuku treba
lo  nužno donijet i ,  a da j  vrlo kratka i  da je  trebala  da bude 
mnogo o p š iirn ija  i  da se u n jo j detaljno an a liz ira  c i je l a  problema
tika« Nadalje iznosi podatke o stručnoj spremi zaposlenih l ic a  te 
kakvi su kadrovi pogrebni našim radnim organizacijama a sa kakvim 
se sad? kadrovima raspolaže« Nadalje iznosi da ukoliko se ž e li  vo
d it i  pravilna kadrovska p o litik a  da bi trebalo im ati sposobno kad
rovsku službu kod koje organizacija  još n ije  rješena« M išljan ja je 
da jo š  uvijek n ije  sagledana važnost kadrovske službe i  da se ona 
zanemaruje a da bi u svim radnim organizacijama trebalo im ati sposo
bne kadrovike k o ji b i se mogli školovati u Beogradu na v išo j školi« 
Objašnjava da su u danjoj Luci dvije godine vršene pripreme za upis 
slušalaca u ško u koju je  trebalo o tv o riti u Danjoj Luci 1 da se 
ja v ilo  svega 24 kandidata i  to u veđini slučajeva kandidati su b i
l i  oni za koje se unapried znalo da neće zad ov oljiti je r  ih  n ije  
izabrao kolektiv a ove godine za tu kadrovsku školu ja v ilo  se sve
ga 9 kandidata« Nadalje iznosi da se može v id je t i  jasna s lik a  o to
me lraktea se važnost pridaje kadrovskoj službi kada jedno veće pre- 
duzeđe raspisuje konkurs za popunu radnog mjesta referenta za kadrovi 
1 za to radno mjesto tra ž i l ic e  sa nižom stručnom spremom« M išljenja 
je  da psd kadrovskom službom sto je  krupni zadaci koje ona treba da 
rješava te da bi na prvom mjestu trebalo p r is tu p iti o rg an izaciji 
kadrovske službe«

Odbornik Ja jče v ić  Iv ica  iznosi daje razlog za donošenje 
ove greporuke jc  da se sagleda problem te da se pr dužnu mjere za 
stručno osposobljavanje kadrova k o ji rada u privredi«

Odbornik Babić Zivko predlaže da se u preporuci koju 
trfeba p o slati privrednim organizacijama treba d a ti uputstvo o v i 
sokoj kadrovskoj šk o li u Beogradu kao i  kadrovskoj šk o li p ri Rad
ničkom univerzitetu  te  da bi tacku 6 ove preporuke trebalo prefonau- 
lis a t i«

Nakon diskusije jednoglasno je  usvojeno da se preporuka 
o stručnom osposobljavanju i  obrazovanju kadrova u privredi pre
radi prema danas đatim predio zima i  uputi privrednim organizacija
ma«

Fo 4 tačk i dnevnog reda jednogoasno je  usvojena preporuka 
za prelazak na 42-časovnu radnu nedelju u preduzecu "Rudi Cajavoc"

Fo 5 tačk i dnevnog reda jednoglasno je  usvojena preporuka 
za prelazak na 42-čaeovnu radnu nedelju u preduzecu PTT saobraćaja«

Fo 6 tačk i dnevnog reda odbosnik Zečević Fuad postavlja  
p itan je  ko je do sada plaćao komunalne s t  razara t daš to mu je  predsje
dnik SO odgovorio da su komunhni sfcražari plaćani od strane stambe
ne zajednice a l i  iz  posebne d o tacije  i z  budžeta ove opštine*
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Predlog Odluko o dopuni Odluke o s is te m a tiz a c iji radnih 
mjesta u organima uprave Skupštine opšLine Banja Luka jednoglas
no je  usvojen*

Po 7 tack i dnevnog reda odbornik Mamiš Salih  postavlja 
p itan jo  da l i  se uvećavaju i  ostale stope«

Odbornik Plaveić Milorađ iznosi da se dodatni doprinos
smanjuje*

Nakon diskusije jednoglasno je  usvojen predlog Rješenja 
o davanju saglasnosti na Odluku Skupštine komunalno zr.jeđnice soci
jalnog osiguranja Banja Luka o ođredj ivanju stope osnovnog doprinose 
2a zdravstveno osiguranje radnika*

Po 8 tački dnevnog reda odbornik Ja jč e s ić  Iv ica postav
l j a  p itan je  kako je  došlo do rasta stope dodatnog doprinosa.

Odbornik Zecević Fuad postavlja  p itan je  kako je  kod dru
gih opština zješeno p itan je  osnovnog i  dodatnog doprinosa*

Odbornik' Džankić Fikret iznosi da je  kod nekih opština 
u pogledu dodatnog doprinosa u odnosu na 1963 godinu stanje po
v o ljn ije *  Postavlja p itan je  radi čega je  u nekim granama došlo do 
povećanja, koliko su te c i f r e  po pojedinim d je la tn osti i  koliko 
će to  i ć i  na uštrb tih  d je la tn o sti.

Odbornik Plavčić Milorad iznosi da se po pojedinim prc- 
duzočima p ratilo  stan je  i  utvrdilo da su kod £rađjevinarstva dopri
nosi mali i  da ne mogu da podmire nastale rashode budući da su im 
l ič n i  prihodi meli a u buduće da će b i t i  praćene posebno sve grupe 
te  će se moći d ati tečan prikaz.

Odbornik ICecman Milan iznosi da su po ovom pitan ju  
pozivani predstavnici skoro svih radnih organizacija i  na tim sas
tancima došlo je  do mimoilaženja kod n jih , je r  ona preduzeća kod 
ko jih  su fiigijensko-tehničke mjere na v is in i i  kod kojih  se mala 
ssedstva troše na bolovanje t r a ž i l i  su da im se smanji doprinos* 
Iznosi da u S lo v en iji se smanjuje osnovni doprinod a dodatni pove- 
vaća.

Odbornik Trkulja Mitar postavlja p itan je  zašto po ovom 
nisu konaultovani predstavnici grana da bi se mogla u tv rd iti stopa 

‘dodatnog doprinosa.
Predsjednik SO Popović uilorad objašnjava kako je  došlo 

do povećanja stope.
Narodni poslanik Djulca S a b ljić  iznosi da je  oko loo m ilio- 

na dinara sredstava ovog Komunalnog zavoda uzeto u republička sred
stva te  postavlja p itan je  da l i  bi se ta sred tva mogla v r a t it i*

Odbornik Plavčić Milorad iznosi da se odlukom republič
ke zajednice kod reosiguranja gubi oko 6o miliona a i  kod stope za 
penzionere sredstva se smanjuju te zbog toga je  došlo do prenošenja 
sredstava banjalučkog Komunalnog zahoda na republičku zajednicu*

Nakon diskusije jednoglasno je  usvojen predlog Rješenja 
o davanju saglasnosti na Odluke Skupštine Komunalne zajednice 
socijalnog osiguranja Banja Luka o odrsdjivanju stope dodatnog do
prinosa za zdravstveno osiguranja radnika s tim da nadležni sav je t 
produžne mjere i  upozna republičku zajednicu o današnjoj d isk u siji*



-  9

zavoda.
Predsjednik SO Popoviđ Milo rad objašnjava da je 9/% jaak-  

simanla stopa na koju se ne mora dati saglaenost a is ta  se može i  
sm anjiti.

Odbornik Brk vic  Hada post v i  ja  p itan je  da l i  će se pro
š i r i t i  koriš će nje zdravstvenih usluga je r  da ljekarima k oji rade 
sa bolesnicima vrlo  teško pada kada ne mogu da izvrše pregled je r  
bolesnik nema novca da p la t i  te predlaže da se povoda doprinos, 
a l i  da se p ro širi korištenje zdravstvenih usluga«

Odbornik Djokić Vidosava smatra da ako se doprinos po
većava sa 5oo na 7oo dinara po jednom proizvođaču dabi trebalo 
i  poboljšati kvfcitet usluga.

Odbornik Kecman Mi lan postavlja pitanje da l i  naše zdrav
stvene službe adekvatno vrate one usluge tj«  da l i  ih  učine prema 
primljenim sredstvima.

Odbornik Kremenović Boško iznosi da se na savjetovenju 
u “ ara^evu govorilo o povećanju stope a l i  da se u tom slučaju da 
se p r is ir i  i  zdravstveno osiguranje. Smatra da ako komuna ima sred
stava mogla b i odredjenj. grupu zemljoradnika osloboditi dojrpino- 
sa a ukoliko tih  sredstava nema u tom slučaju  mora se id i na poveća 
nje stope.

Bredsjednik^SO Popov ić Milo rad iznosi da su t r i  opat ine 
koje skupa sa banjalučkom koriste zdravstvene usluge po istom ko
munalnom zavodu sta v ile  prigovor u pogledu visin e stope i  ova skup
ština da ne može preći preko t ih  zahtjeva te da bi nadležnom savje
tu  trebalo s ta v it i  u zadatak da is p ita  stanje na terenu i  iznese ga 
pred ovu Skupštinu.

Odbornik Kecman Milan slaže se da b i trebale iz v r š i t i  
d iferenciranje izmedju zemljoradnika svih  ovih opština.

Nakon d iskusije jednoglano je  usvojen predlog da se 
sa dnevnog reda skine predlog Rješenja o davanju sagla nos t i  na 
Odluku Skupštine komun&ne zajednice socijalnog osiguranja zemljo
radnika o odredjivanju stope doprinosa na poljoprivredni prihod 
i  ličnog doprinosa za zdravstveno osiguranje zemljoradnika, te  da 
savjet s$ detaljnom analizom i  tumačenjem izadje pred ovu Skup
st inu.

Po lo tacki dnevnog reda odbornik Kescr Ljubomir posta
vio je pitanje da l i  su ovim fondom obuhvaćena i  sredstva od po
ljoprivrede, našto mu je  predsjednik SO odgovorio da srci sredstva 
ovog Fonda nisu obuhvatila i  prihode od poljoprivrede je r  da su 
qvo posebni prihodi* pa je  Fin.plan zdrav«inv.fo..da za 1964 g.usvo- j  en

Po 11 tački dnevnog reda odbornik Muhurdarević Avdo 
smatra da nemamo dovoljno sredstava da održavamo ni postojeće 
sportske terene a ne da se prave novi.

Odbornik Grozdanić M ilivoje postavlja p itanje kakve su to  
sale koje se mogu izg ra d iti samo sa 5#ooo.ooo dinara«

Muratagić Besim iz v je s t i la c  Upravnog odbora Fonda za 
izgradnju sportskih objekata objašnjava da sportske organizacije 
učestvuju u izgradnji ovih o b je k ta  i  sa drugim te se na taj način 
sa sredstvima od 2o,000.000 dinara mogućizgraditi objekti u vred- 
n osti od 60 miliona dinara a možda i  više«
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Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Finansiski plan 
Fonda za izgradnju sportskih objekata za 1964 godinu jednoglasna je  
usvojen«

Po 12 tašk i dnevnog reda jednoglasno je  usvojen predlog 
Pravila opštinskog fonda za unaprodjenja poljoprivr.de.

Po 13 tfički dnevnog reda jednoglasno je  usvojen predlog 
Pravila Opštinskog fonda za unapređjenje šuma u gradjenskoj svojini«

Po 14 tack i dnevnog reda Ibrahimkadič I f e t  inspektor za 
Šumarstvo iznosi da se pod okriljem ove Skupštine 1 Savjeta za priv
redu v rši uništavanje šuma putem Sumsko-grivr-dnog preduzeca a za 
to uništavanje sankciju ne snosi ni Skugatina n i Savjet« Šumsko- 
privredno pzeduzeđe uništava šume i  s je če  onolike količine koliko 
mu je  potrebno i  zaklanja se pod o k r il je  Skupštine koja mu daje 
saglasnoet na tu sječu« Ovakve sječe uništavaju normalan p rirast 
i  u koliko se dozvoli danas iz n i je t i  plan bide posječene temeljne 
zalihe« Nadalje iznosi da na drugoj stran i u mnogim predjelima pos
ječeno se drvo ne iz v la č i nego o sta je  da trune što našoj privredi 
nanosi velike štete« Smatra da Su sko-privredno pzeduzece koje n ije  
rentabilno tzeba lik v id ira t i i l i  ga in te g r ira t i sa Celulozom a stu
p i t i  u kontakt sa jednim uzgojnim centrom« Nadalje iznosi da se 
raspravljalo  o Trap iako j  šumi, femami i  da je  dozvoljena neka manja 
sanitarna sječa  a l i  da se šumsko-privr.dno pr duže će toga n ije  p ri
državalo nego sječe  i  ona stabla koja ni u kom slučaju  ne bi mogla 
godpasti pod sanitarnu sječu , a šumski inspektori su više služehici 
Stisko-privrednog pre duže da nego ove Skupštine a što je  slučaj i  sa 
šefom ovog odsjeka k o ji u Ssvjetu zastupa in terese Šumsko-privrednog 
preduzeca« M išljen ja  je  da plan gazdovanja ne treba odobriti i  da b i 
trebalo form irati komisiju koja ce pregledati terene na kojima je  
izvršena s je ča  i  dgje su sve zalihe uništene tako da_se i  za loo 
godim ne može tu govoriti o porastu nove šume, je r  Šumeko-privredno 
pred uzeće ne vodi računa 0 podmladj ivanfru šume nego o svojim in tere
sima i  s ječe  ono drvo koje mu donosi korist i  sredstva«

Predsjednik SO Popović kilorad postavlja p itan je da l i  
je  Savjet upoznat 0 ovom stanju na što mu Ibrahimkadic odgovara da 
se f odsjeka za poljoprivredu i  Šumarstvo pred savjetom prikazuje 
onakvo stan je  kfeo to ž e li  Šumsko-pri vra dno preduzede«

Odbornik Ja jce  vid Iv ica je  m išljen ja  da je  d iskusija  in
spektora djelimično opravdam«

Odbornik Zeceviđ Fuad smatra je  ovo plan gospodarenja i  
s ječe  a da temo rade stručn jaci k o ji vode računa o pravilnom kori
šten ju  Šuma«

Predsjednik SO Popovid Milo rad iznosi da inspektor ukazu
je  na jednu pojavu t j«  da se uništava drvna masa od jedne proizvod
ne organizacije da b i o stv arila  sredstva i  da pod izgovorom sani
tarnih  mjera s ječe  svu šumu redom, te  da b i trebalo form irati gru u 
l ju d i da pregledaju stan je na-terenu te  da ovoj Skupštini podnesu 
iz v je š ta j«

Odboroik^Zečeviđ Fuad smatra dalima razloga za upozorenje 
a l i  da se tu ne ̂  može da utiče je r  republički sek re ta rija t daje sa
glasnost na sječu te  da b i trebalo predm eti mjere da se o tome 
upo2m Republički se k re te rija t •

Ibrahimkadic I f e t  iznosi da elaborate ne radi Republički 
se k re ta r ija t nego projektanta! b iro i k o ji rade po narudžbi«
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Kopitoviđ Pero še f Odsjeka za poljoprivredu i  šumarstvo 
i 2nosi da se svake godine izrad ju je plan sječe k o ji je  dat i  in 
spektoru na razmatranje kao i  ostalim stručnjacima k o ji ga pregle
daju i  daju svoja m išljen ja , a l i  da se inspektor Ibrahimkadiđ ne 
slaže n i sa jednom Šumskom organizacijom ni Šumskom komorom«
IznosL da se u gospodarskoj je d in ic i Crni Vrh u koju spada i  Tr apis- 
ka JSuma pred vid ja  samo sanitarna sječa  a da se kod svake sječe 
v rši kontrola od strane sredskog šumskog inspektora«

Odbornik Ginovski Tomislav smatra da ovu tačku treba od
g od iti a da uav jet i  drugi nadležni organi izadju pred ovaj forum 
sa čistim  stanjem a zamjera odgorovnim licim a k o ji se na današnjoj 
sjed nici prepiru oko toga Čija je  konpetencija te jedni trvde jedno 
a drugi drugo pa da ne b i ubuduće to trebalo da se dešava nego 
da sa čistim  stanjem izlaze pred Skupštinu«

Nakon d isku sije  jednoglasno je  usvojen prediog da se 
sa dnevnog reda skine tačka predlog Rješenja o odobravanja plana 
gazdovanja šumama društvenog sektora sumsko-privrednom pred uze ču 
Banja Luka za 1964 godinu sa iskazom s je č e  2a 1963 godinu«

Po 15 tački dnevnog reda odbornik Kesman Mi lan postav
l j a  p itan je  da l i  se pod jednim izlaskom računa izlazak od c ije lo g  
dana i l i  t a j  izlazak može b i t i , i  krađi«

Predsjednik 30 Popoviđ Milorad objašnjava da se pod 
izlakom računa izlazak bez obzira da dužinu tra jan ja«

Odbornik JajČeviđ Iv ica  iznosi da su mu se r ib a r i ž a l i l i  
da je  c ijen a  izlazaka skupa a da su to većinom penzioneri k o ji ima
ju  male prihode«

Odbornik C-rozdaniđ Milivoj smatra da se najviše bune oni 
k o ji  od ribarstva imaju najveću m aterijalnu korist i  k o ji prodaju 
ribu« M išljanja j e  da su cijene izlaska za strance vrlo je f t ln e 9 
u odnosu na doznače ribare«

Predsjednik S0 P0povič Milo rad odgovara da se vodilo 
računa o tone da đe stranac zadržavanjem na ribarenju  o stav iti 
1 druga sredstva«

Nakon d isku sije  predlog R ješen ja o davanju saglasnosti 
na plan i  program unapredjenja ribarstva za 1964 godinu jednoglas
no je  usvojen«

Po 16 tački dnevnog reda jednoglasno je  usvojen predlog 
Rješenja o davanju saglasnosti na izmjenu i  dopunu Pravila 0 koriš
tenju  r ib lje g  fonda«

Po 17 tačk i dnevnog reda jednoglasno je  usvojen predlog 
Rješenja o određjivanju imena ulica«

Po 18 tački dbevnog reda jednoglasno je  usvojen predlog 
Rješenja o davanju saglasnosti 0 izmjeni i  dppuni Pravilnika 0 
platama radnika i  službenika Urbanističkog zavoda Banja Luka«

Po 19 tačk i dnevnog rada jednogla.-no je  usvojen pred
log Rješenja 0 davanju statusa Komunalno-privrednog pzeduzeča Trž
noj upravi Banja Luka«

Po 2o tačk i dnevnog reda jednoglasno je  usvojen predlog 
R ješenja o izdvajanju d je la  karate na 2a$move date iz  Fonda za stam
benu izgradnju opat ine Banja Luka u s opat veni prihod fonda«



Po 21 tačk i dnevnog reda jednoglasno je  usvojen pied- 
log Rješenja o zaduženju opat ine Banja Luka na zajam u iznosu od 
24,731«o4o dinara.

Po 22 tački dnevnog reda jednoglasno je  usvojen jrred- 
log Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka na zajm. u Iznosu od 
182,120*874 din-ra«

Po 23 tačk i dnevnog reda odbornik Babić £ivko postavlja 
p itan je  da l i  se kod "Vitaminke" ovom intervencijom v rši sanira
nje stan ja  i l i  se samo momentalno rješava problem«

Odbornik Kecman iuilan smatra da ove mjere gdje komuna 
interve niše sa svojim sredstvima kod mnogih privrednih organ iza
đi ja  d jelu ju  negativno je r  im obiliae njihovu in id  ja tiv u  te  
stalno čekaju pomoć aa strane«

Odbornik Rodič Dusko iznosi da je  na prošloj s jed n ic i 
podpredsjednik Republičkog Izvršnog v ijeća  drug IColak iznio da 
Republika nema sredstava za pomoć onim privrednim organizacijama 
koje nemaju perspektive i  za koje komuna ne da garanciju da će 
b i t i  rentabilne«

Predsjednik SO Pogović Llilorad izn osi da kod ovakvih 
privrednih organizacija tra z i se iz la 2 pa b ilo  l ik  vi diranjem, fu
zijom sa drugim preduzećem i l i  da se nađje neko ko će preuzeti 
i  sredstva i  oto'aveze, a l i  da se momentalno ne može s t a t i  je r  da 
su tamo zaposleni radnici i  dok se ne nad je  najbolje r je še n je  
fabrike moraju da rade«

Direktor "Vitaminke" Djuran Vlado i 2nosi da je  svima 
poznato da jo  u "Vitaminki" vrlo teško stan je  i  da se ovim momenta 
nim rješenjem  neće moći n išta p o stić i je r  da se i  ove godine 
predviđja veći manjak, te  ukoliko se ne pristupi dogradnji tvor
nice ona neće moći da vrši n i otplatu godišnjih anuiteta u iznosu 
od 5o,ooo.ooo dinara« Nadalje iznosi da je  tvornica sklopila ugo
vore za ovu godinu te  ukoliko bi došlo do lik v id a c ije  komuna bi 
morala da plaća penale po ovim obavezama, u koliko se ne nadje 
do k ra ja  godine izlaz iz ove s itu a c ije  možda bi se trebalo i ć i  
na likvid aciju«

Odbornik Babić Živko iznosi da je  kod intervencije 
v iših  organa ovoj komuni, komuna v ra tila  sva sredstva kojim jo j  
so pomagalo te  da bi 1 sada uz pomoć republike trebalo r  je  s i t i  
g itan je  “Vitšminke" 1 to što p rije  a obzirom na najavljeno dono
šenje propisa« Smatra da treba iz ra d iti j e f t i n i j i  elaborat za re
konstrukciju a kolektiv fVitmanike" je  na dobrom putu da se oslo
bodi individualnih slabosti«

Predlog R ješen ja o zaduženju opštine Banja Luka na za
jam u iznosu od 247»688«o4d dinara jednoglasno je  usvojen«

Po 24 tački dnevnog reda predsjednik SO Popović Lfrlorad 
objašnjava da je  kolđctiv Hotel "Bosne" uhvalila panika da im 
da im objekt neće b it i  na vrijeme gotov te  da neće moći da otpla
ćuju anuitete po zajmu a l i  im je rečeno da oni pređuzmu mjere u 
pogledu bolje organizacije rada«

Jednoglasno je  uvojen predlog R ješenja o zaduženju op
štine Banja Luka na zajam u iznosu od 7,844«o81 dinar«
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Po 25 tacki dnevnog reda jednoglasno je  usvojen pred- 
Icg R ješen ja o  davanju sa glasnost i  na 2ajam u iznosu od 6l*714«ooo«- 
dinara«

Po 26 tacki dnevnog reda jednoglasno je usvojen pred- 
log Rješenja o davanju suglasnosti na zajam u iznosu od 35*648*000«- 
dinara«

Pom27 tack i dnevnog reda sef računovodstva Tvomice 
"Vitaminka11 objašnjava daje isp la ta  garantovanog ličnog dohodka 
već ran ije  obezbedjena i  da im je  to b ilo  aktuelno u prošlom mje
secu a da do juna mjeseca s ovim rješenjem ne bi mogli n išta  kori
s t i t i«

Odbornik Medio Rade smatra daje "Vitaminka" prema za
je d n ic i izvršavala sve obaveze te da ona nije lcriva za sadašnje na
sta lo  stanje nego da su na to u t ic a li  objektivni razlozi«

Predsjednik SO Popović Milo rad smatra da ukoliko pre- 
duzeću neće b it i  od k o r is ti dahosenje ovakvog rješenja predlaže 
da se ova tacka skine sa dnevnog reda« Predlog je  jednoglasno us
vojen pa je predlog R ješenjao  povećanju garantovanog ličnog dohod
ka radnika i  službenika Tvornice voćnih sokova i  konzervi "Vitamin- 
ka” SKIDA SA DNEVNOG REDA«

Po 26 tacki dnevnog reda odbornik Karabegović Vida 
postavlja p itan je  da l i  se radi kod ove dotacije o pomoći ljudima 
k o ji su u radnom odnosu i  k o ji imaju p la tu « ili

Predsjednik SO Popović Milo rad objašnjava da je postoja
la  menza pripadnika Narodne m ilic ije  a l i  da je zatvorena je r  da ge 
komuni trebalo ta j  lokal i  obećano im je da će im se obezbeditl 
drugi lokal« te su oni b i l i  primorani da se hrane u Ugostiteljskom 
preduseću "Kozara"« gdje su izd aci mnogo veći a to su većinom lju d i 
sa malim mjesečnim primanjima«

Nakon diskusije jednoglasno je  usvojen predlog Rješenja
0 odobrenju isp late iz  budžetske rezerve iznosa od 25o*ooo dinara«

Po 29 tack i dnevnog reda odbornik BabiĆ Živko postav
l j a  p itan je u koje svrhe su utrošena ova sredstva.

Predsjednik SO Popović kilo  rad odgovarada je  piir-»djen 
prijem za majke palih boraca na č e t i r i  mjesta te  da ga u tu svrhu
1 potrošen ovaj iznos«

Po 3o tačk i dnevnog reda jednoglasno je usvojen pred
log Rješenja o davanju garancija: Elek tro-montažnom prdduzeću "Elmont" 
na iznos od 2 2̂61.000; Tvornici pamučnih tkanina na iznos od 43«000*00 
Tvornici pamučnih tkanina na i2nos od 353«ol9«ooo| Tvornici celuloze * 
i  viskoze u izgradn ji na iznos od 7ol«o4S«ooo dinaraj Tvornici koža 
na iznos od^24*731* 040 dinaraj Tvornici koža na iznos oa 62«643*ooo| 
Tvornici koža na iznos od 42*300*0005 Tvornici koža na iznos od 
192«ooo*ooo$ Tvornici koža na iznos od 130*000*0005 Hotelskomugos— 
t i t e l  jskom preduzeću "Bosna" na iznos od 239*265.0005 Zanatsko gradje- 
vinskom preduzeću "1 Maj” na iznos od l o ,000«000* Preduzeću PTT 
saobraćaja na iznos od 44«393«ooo) Tvornici "vitaminka11 na iznos od 
22«65o«ooo kao i  na i2nos od lo*ooo«oooj Preduzeću "Elektro Banja 
Luka" na iznos od 4 • 579«0005 Preduzeću "Autoprevoz" na iznos od 
64*768*0605 22 Banja Luka na iznos od 2*196*0005 2Z Banja Luka na iz 
nos od 2*745*0005 22 Banja Luka na iznos od 14*860*0005 22 "Kozazu”
na iznos od 39*081*0005 22 "Kozara" Ivanjska na iznos od 9»3oo«ooo5 
22 'Sm ijanje" Dobrnja na iznos od 18*300.0005 2avodu 2a medicinsku 
re h a b ilita c iju  na iznos od 1*629*0005 Stambenoj zadruzi Banja Luka na 
iznos od 236«l64«95o5 Preduzeću "AgroEport” beo^rad, pogon "Stočar"
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Banja Luka na iznos od 34*o3o«52o«~ dinara«

Po 31 tack i dnevnog reda jednoglasno su donošena r je š e 
n ja  iz imovinsko-pravne o b lasti:

I« 0 odre jiv a n ju  organom k o rišten ja  na zem ljištu  vlas
ništvo opate narodne imovine: preduzeđa PTT saobraćaja i  Preduzeča 
"Krajina"«

'I I«  0 odredjivanju organom k o rišten ja  na nekretninama 
vlasništvo opštenarodne imovine Preduzeđa "K olonija!"«

I l i r  0 primanju u posjed 1 korišten je nacionalizovanog 
neizgradjenog gradjevinskog zem ljišta  od ranijeg vlasnika P0dko- 
njak Janje«

IV« 0 odbijanju zahtjeva za dodjelu nacionalizovanog ne
izgradjenog gradjevinskog zem ljišta : Matavulj Vlade*. Abramović 
Drage 1 Jakovij ević Draška#

V* 0 iz uz imanju iz  posjeda nacionalizovanog neizgradjenog 
gradjevinskog zem ljišta od ra n ijih  vlasnika BukiĆ Hlvze i  Sulejma
na«

VI« 0 dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gradjevin
skog zem ljišta  Bukić Hazimu i  Adezou«

VII« 0 utvrđj ivanju opšteg interesa za izgradnju javnog 
skloništa u Omladinskoj u lic i  i  vodovada na Hlsetima«

Sjednica je  završena u 15 časova«

ZAPISNIČAR 
dađjenovic Zorka
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D N E V N I  R E D

za /S jed n icu  Skupštine opat ine Banja Luka od 29«4*1964 god.

1. Iz v je š ta j o radu Opštinskog sudije za prekršaje 
za 1963 godinu. Iz v jš t i la c : Muhurđarevid Avdo«

2. Iz v je š ta j kom isija:
a ) o pregledu statuta radnih organizacija:

-  Tvornica strojeva i  ljevaonica čelika"Jelšingrad "
-  Predu zeca. drvne ind u strije  nVrbas(lfl
-  Preduzeda " In s ta la te r" ,
-  Preduzeća za puteve« (Iz v je s t i la c  Milašinoviđ fi.)

b) Predlog Rješenja o potvrdjivanju statu ta osnovnih 
škola: ( Iz v je s tila c  Memid Ridvan)•

-  "Rada Vranješevid" Krupa n/Vt
-  Kmecani,
-  Kola, i
-  "Mladen Stojanovid" Bronzani Majdan, ' .

/ -  Jošikova Voda -  B is tr ic a ,
-  Piskavica,
-  Dragočaj,
-  "Ajsa Karabegovic" Vrbanja,
-  "Zaim Isakovid" Novoselija,
-  "Muhamed Kazaz" -  Gornji ^eher,
-  "F ilip  Macura" -  Banja Luka,
-  "Zmaj Jova Jovanovid" -  Banja Luka,
-  "Esad Midžid" -  Banja Luka,
-  "Brada Pavlid" -  Banja Luka,
-  "Mirko V išnjid" -  Banja Luka,
-  "Mladen Stojanovid" -  Banja Luka,
-  "Goran Kovacid" -  Banja Luka,
-  "Vlado V itjuk" -  Banja Luka,
-  "Milan Radman" - Banja Luka,

c ) Predlog Rješenja 0 potvrdjivanju statuta Centra 2a 
1 stručno obrazovanje ratara tra k to ris ta . ( Iz v je s tila c  Memid R.)
^ ____ %

(3) Preporuka o stručnom osposobljavanju i  obrazovanju 
kadrova u p riv red i. ( Iz v je s t i la c : M&canović Nikola).

£4.  ̂ Preporuka za prelazak na 42-časovnu radnu nedelju 
u preduzecu "Rudi C a jav ec"*(Izv jestilac  Macanovid N ikola). ----

*5«) Preporuka za prelazak na 42-časovnu radnu nedelju 
u preduzećiPPTT saobradaja. ( Iz v je s t i la c  Mhcanovid Nikola).

Predlog Odluke o dopuni Odluka o . s is tem a tiz a c iji \ 
radnih mjesta u organima uprave Skupštine opštine Banja Luka 1 \
(Iz v je s t i la c : Ciganovid Milan). -y

Cl* Predlog R ješenja 0 davanju saglasnosti na Odluku 
Skupštine komunalne zajednice socijalnog osiguranja Banja Luka 
0 odredjivanju stope osnovnog doprinosa za zdravstveno osiguranje 
radnika. ( Iz v je s t i la c : Milašinoviđ B ilja n a ) .



&• Predlog R ješenja o davanju suglasnosti na Odluku 
Skupštine komunalne zajednice socijalnog osiguranja Banja Luka 
o odredjivanju stope dodatnog doprinosa za zdravstveno osigura— 
n je  zadnika^. ( Iz v je s t i la c : Milašinović B ilja n a ) .

/ 9 j Predlog R ješen ja o davanju saglasnosti na Odluku 
Skupštine komunalne zajednice socijalnog osiguranja zemljorad
nika o odnadjiv&nju stope doprinosa na poljoprivredni prihod 1 
ličnog doprinosa za zdravstveno osguzanje zemljoradnika, ( iz v je 
s t i la c :  Milašinoviš B ilja n a ). j

(lp #  Predlog R ješenja o davanju saglasnosti na fin an sie - 
k i plan Opsflnskog zdravstvenog investicionog fonda za 1964 god. 
(Iz v jestila ca . Plavčič Milorad).

11- Predlog R ješenja o davanju saglasnosti na Finan-
s is k i plan Fonda za izgradnju sportskih objekata za 1964 godinu v 
(Iz v je s t i la c : Petkovič Mirko.) * " r \

12- Predlog Pravila Opštinskog fonda za unapredjenje 
poljoprivredo. ( Iz v je s t i la c : Zečevič Fuad.)

tljjl Predlog Pravila Opštinskog fonda 2a unapredjenje 
šuma u gradjenskoj sv o jin i. ( Iz v je s t i la c  Zečevič Fuad).

Predlog R ješenja 0 odobravanju plana gazdovanja '  
šumama društvenog sektora Šumsko-privradnom preduzeču Banja Luka|i 
za 1964 godinu sa iskazom s ječe  za 1963 godinu. (Iz v je s tila ca  . 
Zečevič Fuad*}. ‘

(15# Predlog R ješenja 0 davanju saglasnosti na plan i  
program unapredjenja rib arstva  za 1964 godinu. ( Iz v je s tila c  
Zečevič Fuad)•

(161 Predlog R ješenja 0 davanju saglasnosti na izmjenu 
i  dopunu Pravila 0 korišten ju  r ib lje g  fonda. ( Iz v je s t i la c  Zečevič 
Fuad).

f 17• Predlog Rješenja o odredjivanju imena u lica . (Iz 
v je s t ila c  Cffganovič Milan).

18V Predlog R ješenja o davanju saglasnosti na P ravil
nik 0 izmjeni i  dopuni Pravilnika 0 platama radnika i  službenika 
Urbanističkog zavoda Banja Luka. (Iz v je s tila c  GiganovičJSlil.anJu

(19* Predlog R ješenja o davanju statusa Roinanalno-priv- 
rednog predu'zeća tožnoj upravi Banja Luka. ( Iz v je s tila c  M ilaei- 
novič B ilja n a ) .

2q. Predlog R ješen ja o izdvajanju d ije la  kamate na 2a j -  
move date iz  Fonda za stambenu izgradnju opštine Banja Luka u sop- 

| stveni prihod^Fonda. (Iz v je s tila c  Mešinovič Tasim).
/^21- Predlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka na 

zajam u iznosu od 24»731«o4o dinara. ( Iz v je s ti la c  Laks Lragiša),.
(22 ) Prs dio g R ješenja o zaduženju opštine Banja Luka 

na zajam u jTznosu  ̂od_. lj|g>i2o.874• -  dinara ^ (Iz v jestila c Laks D.J . \
(^3) Predlog R ješenja o zaduženju opštine Banja Luka 

na zajam u iznosuod. 247,688,043 dinara. (Izv j© štilac  Lake Dragiša)
/24<r Predlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka 

za zajam u'iznosu od 7 ,8 4 4 .oQl dinar-, ( Iz v je s ti la c  Laks Drag isa ).
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25« Prediog Rješenja,.o davanju suglasnosti na 2ajam 

u i 2no su od ^L&714« oooll dinara^^ Izvje at lla c  Laka Dragiša)«
26. Predlog Rješenja o davanju saglasnostl na 2ajam 

u Iznosu od 35,648*ooo«- dinara ( Iz v je s t i la c  Laka Dragiša)«
27* Pre dlog Rješenja o povećanju garant ovanog ličnoj 

do hod ka radnika Tvornice voćnih sokova i  konzervi "Vitaminka}
Banja Lukeu_( Izv je š t i la c  Laka Dragiša)« kfi-

Pre dlog R ješenja o odobrenju isp la te  iz  budžetske 
rezerve iznosa od 25o.ooo dinara« ( Iz v je s t i la c  Lake Dragiša)*

((29i Pre dlog R ješenja o odobrenju isp la te  iz  budžetske! 
rezerve izhbsa od 4oo«ooo dinaza« (^Izvjestilac LakB Dragiša) «_-J

;3o«'Predlog Rješenja o davanju garancija« ( Iz v je s t i
lac  Laks ĐFŠgiša).

a) Elekto montažnom pzeduzeću "Elmont" od 2,26l.ooo
b) Tvornici pamučnih tkanina na iznos od 489ooo«oo<>«
c) Tvornici pamučnih tkanina na iznos od 353,ol9«ooo
d) Tvornici celuloze i  viskoze u izgradnji na 

iznos od 7o l,o 48.ooo«~ dinara, — 1
e) Tvornici koža na iznos od 24f 731«o4o«-* dinara,\
f )  Tvornici koža na iznos od 62,643«ooo«- dinara,
g) Tvornici koža na iznos od 42,3oo«ooo«- dinara,,
h) Tvornici koža na iznos od 192,ooo.ooo«- dinara,(/
i )  Tvoznici koža na iznos od 13o,ooo«ooo«- dinara, -
j )  Hot.ugost.pred."Bosna" na iznos od 239t265*ooo«r'
k) Zantskciferadj.pred."L Maj" na iznos od lo,ooo«oooji
l )  Pred uze ću PTT saobraćaja na iznos od 44,395«ooo«/- 

l j )  Tvornici "Vitaminka" na i 2nos od(22,65olooo^- ] f!^
m) Pređu zecu "Elektro Banja Luka" na—fznoe od,/ 

4g579«2oo dinara, ^
n) Preduzeću "Autoprevoz" na iznod od 64«768o6o«-
o) 22 Banja Luka na iznos od 2 ,196, 000«- ^
p) 22 Banja Luka na iznos od 2,745*ooo«-
r) 22 Banja Luka na iznos od 14,86o«ooo«-',
s) 22 "Kozara" Ivanjska na iznos od 39,o61«ooo«^{ 
š) 22 "Kozara" Ivanjska na iznos od 9,3oo«eoo«^.1
t )  22 "2m ijanje" Dobznja na iznos od 18«3oo«oool^/
u) Zavodu za med«rehabil«na iznos od l,629«ooo.-
v) ̂  Stambenoj zadruzi B.Luka fla iznos od 236,164«95o*
Donošenje r ješen ja  iz  imovinske pravne o b la s tii9I« 0 o dre dj iva nj u organom korištenja na zem ljištu  

vlasništvo opštenarodne trnovim :
-  Preduzeća PTT eaobza ja ja , —-J

)
Preduzeća "Krajina^

( I l i  0 odredjivanju organom korištenja na nekretninama 
vlasništvV^&^štenarodne imovine; Preo uzeća "Koloni j a l "»

i f t l 0 primanju u posjed i  korištenje nacio n ali zov anog 
neizgradjenog gradjevinsko zem ljišta od ranijeg vlasnika P0dko- 
njak Jan je ._

(IVj 0 Odbijanju zahtjeva za dodjelu naćionalizovanog 
neizgradjenog gradjevinskog zem ljišta:

/ -  Matavul j  Vlade
Ab famo v ic  Drage, i 

) g Jako v i jje vid Draška \ v *
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(fVy'o izu2in a n ju iz  posjeda nacionalizovanog neizgradje- 
nog gradjevinskog zem ljišta od ra n ijih  vlasnika Bukid Hivze i n 
Sulejmana^ H '

(\l\  0 dodjeli naći om l i  zovanog neizgradjenog gradje vinski 
zem ljišt^  Bukid Hazimu i  Ademu*\w- i
/  0 utvrdjivanju opšteg interesa za izgradnju javnog

/sklonistSTu Omladinskoj u lic i*

/'


